
Update Werkgroep toekomst DETO 

 

Hierbij een update van de werkgroep/selectiecommissie Toekomst DETO Twenterand. We 

hopen allereerst dat iedereen dit bericht in goede gezondheid leest en dat het goed gaat met 

een ieder van ons ondanks dat we momenteel in een spannende en vreemde tijd leven en 

we elkaar al weken niet hebben kunnen treffen bij onze voetbalclub. Er zullen ongetwijfeld 

ook DETO leden zijn die in hun familie- of kennissenkring in aanraking zijn gekomen met het 

corona virus. Hen willen we uiteraard veel sterkte wensen! 

In de laatste nieuwsupdate van de werkgroep Toekomst DETO op deze site werd gemeld dat 

er in het voorjaar gesprekken met kandidaten voor kaderfuncties binnen DETO zouden 

worden gevoerd en dat er vervolgens een extra ALV op de agenda zou komen om 

bestuurswijzigingen officieel te bekrachtigen in mei of juni. Echter, toen kwam de corona 

pandemie op ons af, kon het geplande tijdspad in de prullenbak en viel de werkgroep 

/selectiecommissie stil vanwege de geldende maatregelen. 

De selectiecommissie heeft er in overleg met het bestuur van DETO voor gekozen om de 

gesprekken met kandidaten op een later tijdstip in 2020 te voeren als dit weer is toegestaan 

en als onze accommodatie weer is geopend want dit soort gesprekken moeten “live” gevoerd 

worden en niet digitaal.Deze keuze betekent ook dat er in dit voorjaar van 2020 geen extra 

ALV zal worden gehouden, hetgeen momenteel ook niet is toegestaan, zoals was 

aangekondigd tijdens de reguliere ALV in oktober 2019 en dat wijzigingen in de 

bestuurssamenstelling op z’n vroegst zullen worden bekrachtigd tijdens de reguliere ALV van 

oktober 2020, uiteraard afhankelijk van de dan geldende maatregelen. 

Wij gaan ervan uit dat iedereen begrip heeft voor deze vertraging in ons project en hopen dat 

iedereen straks, als de maatregelen versoepeld worden, met extra veel zin weer bij DETO 

aan de slag gaat, in welke functie dan ook! Veel leden en DETO liefhebbers ervaren nu 

tijdens deze grote crisis wat ze missen en wat de impact van een gezellige voetbalvereniging 

is op hun dagelijks leven. Laten we hier zuinig op zijn en blijven en ons steentje bijdragen! 

Hopelijk kunnen we er ergens in 2020 toch weer van genieten! 
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